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Zapytanie 

 

Dot. ulicy św. Floriana 

 
Na ulicy św. Floriana samochody parkują równolegle dwoma kołami na chodniku, przy czym 

parkowanie nie jest w żaden sposób określone. Parkowanie w ten sposób na chodniku powoduje, że 

nie jest zachowane 1,5-metrowej szerokości przejście dla pieszych. 

Cała jezdnia ma szerokośd ok. 10,5-11,0 m, zatem można by wyznaczyd w tym miejscu 

parkowanie równoległe na jedni, a szerokośd każdego z pasów ruchu wynosiłaby ciągle ok. 3 m. 

Wprowadzenie samego oznakowania mogłoby stad się przyczynkiem do obserwacji zachowao 

kierowców, czy wobec nienasilonej (jak w tym miejscu) presji na parkowanie istnieje potrzeba 

montowania słupków na chodnikach. 

 



W związku z powyższym proszę o informację: 

1. Czy nie można by w sposób testowy wprowadzid parkowania równoległego na jezdni 

określając to jedynie oznakowaniem poziomym i pionowym? 

2. Kiedy mogłoby to nastąpid? 
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Marek Duklanowski 


